
Пакет участия 2

Подготовка к финалу



ROYAL FASHION SHOW
Queens Club

- **Постановка дефиле**
- **Участие в бранче со спикером**
- **Участие в тематической фотосессии Harley Davidson motorcycle или в купальниках в отеле/ яхте.**
- **Награждение на профессиональной сцене титулом страны или региона финалистки.(Корона с камнями Swarovski и атласная лента)**
- **Награждение лентой с номинацией (в сфере наибольших достижений финалистки)**
- **Создание digital cover международного журнала Queen & Partners magazine для финалистки.**
- **Демонстрация видео - презентации финалистки , ее бренда , бизнес на большом экране на финальном шоу.**
- **Публикация в печатном издании международного журнала Queen & Partners.**
- **Выход в показе на Неделе моды в Дубаи**



GRAND QUEEN UNIVERSE

Участница проекта должна подготовить :

- Национальный костюм страны , которую представляет.**
- Образ в стиле Harley Davidson**
- Купальник красного цвета и белое парео - халат.**
- Платье - коктейль или деловой костюм на бранч и бизнес дефиле.**
- Вечернее платье на награждение**

Participation package 2

Preparing for the final



ROYAL FASHION SHOW
Queens Club

- **Staging a fashion show**
- **Participation in a brunch with a speaker**
- **Participation in a themed photo session of Harley Davidson motorcycle or in swimsuits in a hotel/yacht.**
- **Awarding on the professional stage with the title of the country or region of the finalist. (Crown with Swarovski stones and satin ribbon)**
- **Awarding with a ribbon with a nomination (in the field of the greatest achievements of the finalist)**
- **Creation of a digital cover for an international magazine Queen & Partners magazine for the finalist.**
- **Demonstration of the video presentation of the finalist, her brand, business on the big screen at the final show.**
- **Publication in the printed edition of the international magazine Queen & Partners.**
- **Exit to the show at Dubai Fashion Week**



GRAND QUEEN UNIVERSE

The project participant must prepare:

National costume of the country it represents.

Harley Davidson look

Red swimsuit and white pareo - bathrobe.

Dress - cocktail or business suit for brunch and business defile.

Evening dress for awards